
Protokół Nr 11/21
ze wspólnego posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i

Kultury, Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska oraz
Komisji Planu, Budżetu i Finansów z dnia 24 lutego 2021 r.

Posiedzenie komisji rozpoczęło się w dniu 24 lutego 2021 r. o godz. 0730

Posiedzenie komisji zakończyło się w dniu 24 lutego 2021 r. o godz. 842

Posiedzenie komisji odbyło się w sali widowiskowej w Ośrodku Kultury w Sejnach.

W posiedzeniu  wzięło  udział  8  członków  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,
Sportu i Kultury.

1. Radna Małgorzata Klucznik,
2. Radna Jolanta Beata Bagińska,
3. Radny Piotr Maksimowicz, 
4. Radna Paulina Błuszko – Nasewicz,

5. Radna Anna Krutul,
6. Radna Jolanta Piktel-Dabulis
7. Radny Bogusław Sojko,
8. Radny Marian Auron.

W posiedzeniu  wzięło udział  6  członków Komisji  Bezpieczeństwa Publicznego,  Handlu  i
Ochrony Środowiska:

1. Radny Piotr Maksimowicz,
2. Radny Józef Masianis,
3. Radny Stanisław Bulwin,
4. Radny Paweł Dzienisiewcz,
5. Radna Anna Krutul,
6. Radny Marek Zubrzyński.

Radni nieobecni:
1. Radny Janusz Zabłocki.

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków Komisji Planu, Budżetu i Finansów:

1. Radny Paweł Dzienisiewicz, 
2. Radna Jolanta Beata Bagińska,
3. Radny Józef Masianis,
4. Radna Małgorzata Klucznik,
5. Radny Tomasz Korzeniecki,
6. Radny Bogusław Sojko,
7. Radny Marek Zubrzyński,
8. Radna Jolanta Piktel-Dabulis 
9. Radny Arkadiusz Marek Sulżyński.
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Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
1. Pani Aneta Kimszal  - Sekretarz  Miasta, 
2. Pani Bożena Renata Miszkiel  - Skarbnik Miasta, 
3. Pani Dominika Sidor  - Kierownik RPG 
4. Pani Ewelina Luto   - Referent

Do pkt 1. 

Posiedzenie  Komisji  otworzył  Pan  Bogusław  Sojko –Przewodniczący  Komisji
Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury - przywitał wszystkich Radnych Rady
Miasta oraz zaproszonych gości.  

Do pkt 2. 

Pan Bogusław Sojko –Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przestawił proponowany porządek posiedzenia. Wpłynęły dwa wnioski do
porządku posiedzenia:  

-Wpłynął wniosek o zmianę porządku obrad złożony przez Radnego Mariana Aurona 

Radny Marek Zubrzyński – prosi o przedstawienie wnioskodawcy jego wniosku.

Radny Marian Auron – przedstawił i odczytał złożony wniosek o zmianę porządku
obrad ( w załączeniu). 

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – przedstawiła swoje stanowisko informując,
że  jeżeli  rozpatrujemy  ustawę  o  samorządzie  gminnym  bez  ustawy  o  gospodarce
nieruchomościami  to  zapis  może  być  tak  interpretowany.  Ustawa  o  gospodarce
nieruchomościami  w  art.  37  ust.  4  konkretyzuje  nam,  że  Rada  gminy  ma  obowiązek
odstąpienia od przetargu, jeżeli mówimy o wydzierżawieniu nieruchomości na więcej niż 3
lata. Jeżeli jest podejmowana pierwsza umowa do 3 lat Burmistrz może sam podejmować taką
decyzję,  jeżeli  jest  to  kolejna  umowa z  tym samym dzierżawcą to  powinien  być  to  tryb
przetargowy. W tym przypadku Rada Miasta może odstąpić od trybu przetargowego poprzez
uchwały jednostkowe. Wpłynął też wniosek o uchylenie uchwały trybowej, ponieważ rodzi
więcej wątpliwości niż daje korzyści.   

Radny Marek  Zubrzyński –  zwrócił  się  z  pytaniem,  kiedy mija  termin  tych trzech
dzierżaw do 3 lat. 

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – w I półroczu tego roku.

Radny Marek Zubrzyński – jeżeli to jest kwiecień czy maj to możemy to odłożyć do
następnej sesji. 
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Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik RPG – jedna  umowa na pewno kończy się  na
koniec  marca.  Przedstawiła  jak  wygląda  ogólnie  procedura  dzierżaw.  Akty  prawa
miejscowego nie mogą stań ponad aktami wyższego rzędu, czyli ponad ustawami.

Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  w nawiązaniu  do
drugiego wniosku Pana Burmistrza on dotyczy unieważnienia uchwały z 2007 roku wraz ze
zmianą z 2012 roku. Przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały zaproponowanej przez
Burmistrza  Miasta.  To już  jest  tak  od kilku  lat  i  należy  to  uporządkować i  opracowanie
nowych  zasad.  Nigdy  Wojewoda  nam  tych  uchwał  nie  zarzucił.  Jeżeli  projekt  uchwały
przekłada Burmistrz to dobrze byłoby, aby był on na 7 dni wcześniej. 

Radna Jolanta Piktel – Dabulis – ile wynosi okres dzierżaw tych dzierżawców.   

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – muszę to sprawdzić w wykazie. 

Radny Marian Auron – wyjaśnia, że w uchwale z 2007 i z 2012 roku jest napisane, że
upoważnia  się  Burmistrza  do  wydzierżawiania  lub  wynajmowania  nieruchomości  na  czas
dłuższy niż 3 lata oraz przedłużania umów dzierżawy w przypadku, gdy po umowie zawartej
na czas oznaczony do 3 lat  strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta
sama nieruchomość. W § 13. Oddanie nieruchomości w najem lub dzierżawę na okres dłuższy
niż 9 lat wymaga zgody Rady Miasta Sejny wyrażonej w drodze uchwały. Te uchwały nigdy
nie były uchylone. Ja jestem dzierżawcą od wielu lat i były te uchwały stosowane, przedstawił
jak  wyglądały  przedłużenia  umów ze  mną.  Przedstawił  stanowisko  Wojewódzkiego  Sądu
Administracyjnego i orzecznictwa.

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – Państwo zadecydujecie, bo to wasze prawo.
Ja mogę powiedzieć wiele jak to wyglądało, zrobiliśmy ogrom pracy by było to zgodnie z
prawem. 

Pan Bogusław Sojko –Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury – poddaje pod głosowanie wniosek Radnego Mariana Aurona. 

Komisja Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury większością głosów (5
głosów za, 3 głosy przeciw) przyjęła zgłoszony wniosek Radnego Mariana Aurona.

Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska większością głosów
(4 głosy za, 2 głosy przeciw) przyjęła zgłoszony wniosek Radnego Mariana Aurona.

Komisja Planu, Budżetu i Finansów większością głosów (6 głosów za, 2 głosy przeciw i
1 głos wstrzymujący się) przyjęła zgłoszony wniosek Radnego Mariana Aurona.

Pan Bogusław Sojko  –Przewodniczący Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury – poinformował, że wpłynął wniosek o rozszerzenie porządku obrad złożony
przez  Burmistrza  Miasta  Sejny  o  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchylenia
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uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania, obciążania oraz wydzierżawiania i
najmu nieruchomości gruntowych. 

Pani Dominika Sidor –  Kierownik RPG – w uzasadnieniu do uchwały jest  wszystko
zawarte. Ta uchwała utrudnia i wprowadza zamęt. 

Radny Marek Zubrzyński – moje obawy wzbudza sposób przedstawienia uchwały, który
powinien być na 7 dni.

Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik  RPG  –  termin  był  taki  spowodowany  dyskusją
wywołaną przez Radnego. 

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – dobrym rozwiązaniem
będzie by ten wniosek przedstawić na następną sesję wraz z nowymi zasadami. 

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – proponuje by podjąć dzisiaj te 3 uchwały o
przedłużeniu by nie ucierpieli dzierżawcy. 

Radny Marian Auron – posiadam opinie Pana Mecenasa Krzesińskiego przedstawił tą
opinie odnośnie zmian w porządku obrad. 

Pan Bogusław Sojko –Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury – poddaje pod głosowanie wniosek Burmistrza Miasta Sejny. 

Komisja Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury większością głosów (0
głosów za, 4 głosy przeciw, 4 głosy wstrzymujące się) oddaliła zgłoszony wniosek Burmistrza
Miasta.

Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska większością głosów
(0  głosów  za,  3  głosy  przeciw,  3  głosy  wstrzymujące  się)  oddaliła  zgłoszony  wniosek
Burmistrza Miasta.

Komisja Planu, Budżetu i Finansów większością głosów (0 głosów za, 4 głos przeciw i  5
głosów wstrzymujące się) oddaliła zgłoszony wniosek Burmistrza Miasta.

Pan Bogusław Sojko –Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury – poddaje pod głosowanie porządek posiedzenia wraz ze zmianami. 

Komisja Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury jednogłośnie (8 głosów
za) przyjęła porządek posiedzenia wraz ze zmianami.

Komisja  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  (6
głosów za) przyjęła porządek posiedzenia wraz ze zmianami.

Komisja  Planu,  Budżetu  i  Finansów  jednogłośnie  (9  głosów  za)  przyjęła  porządek
posiedzenia wraz ze zmianami.
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Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny

na 2021 rok.
4. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie

uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki  i  Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny na 2021 rok.

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad
zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na
terenie Miasta Sejny na 2021. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie
kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na okres dłuższy
niż 3 lata, w trybie bezprzetargowym.

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.
8. Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady Miasta Sejny za 2020 rok.
9. Wolne wnioski i oświadczenia. 
10.Zakończenie posiedzenia.             

Do pkt 3. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały zmian w budżecie miasta Sejny na 2021 rok.

Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta  – przedstawiła  i  omówiła projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2021 rok. 

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 8, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały zmian w budżecie miasta Sejny na 2021 rok.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały zmian w budżecie miasta Sejny na 2021 rok.

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 9, przeciw 0, wstrzymujących się 0.
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Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt
uchwały zmian w budżecie miasta Sejny na 2021 rok.

Do pkt 4. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny na
2021 rok.

Pani Ewelina Luto – Referent– przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany
uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny na 2021 rok.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 8, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,  Sportu i  Kultury większością głosów
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia
Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i
Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny na 2021 rok.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  większością
głosów  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie
uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i
Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny na 2021 rok.

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 9, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  większością  głosów  pozytywnie  zaopiniowała
projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Miejskiego  Programu
Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania  Narkomanii
Miasta Sejny na 2021 rok.

Do pkt 5. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
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uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Sejny na 2021.

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – przedstawiła  i  omówiła projekt  uchwały  w
sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie Miasta Sejny na 2021.

Pan Bogusław Sojko  – Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych,  Zdrowia,
Sportu i Kultury – jaka jest przeznaczana kwota na utrzymanie piesków?

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – kwota ok 34 tysięcy złotych, obecnie
przebywa ok 17 psów. 

Radny Marek Zubrzyński – czy ten program musi być co roku przyjmowany? Zwrócił się
z pytaniem jak wygląda sprawa schroniska w Sejnach. 

Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik  RPG  –  tak.  Wyjaśniła  jak  wygląda  sprawa
przeniesienia zwierząt do Konstantynówki.  

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 8, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Sejny na
2021.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Sejny na
2021.

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 9, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt
uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Sejny na 2021.

Do pkt 6. 

7



Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  z
dotychczasowym dzierżawcą, na okres dłuższy niż 3 lata, w trybie bezprzetargowym.

Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik  –  przedstawiła  i  omówiła  projekt  uchwały  w
sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  z  dotychczasowym
dzierżawcą, na okres dłuższy niż 3 lata, w trybie bezprzetargowym.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 1.

Radni Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,  Sportu i  Kultury większością głosów
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej
umowy  dzierżawy  z  dotychczasowym  dzierżawcą,  na  okres  dłuższy  niż  3  lata,  w  trybie
bezprzetargowym.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  większością
głosów pozytywnie zaopiniowali  projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie
kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na okres dłuższy niż 3 lata, w trybie
bezprzetargowym.

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 2.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  większością  głosów  pozytywnie  zaopiniowała
projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  z
dotychczasowym dzierżawcą, na okres dłuższy niż 3 lata, w trybie bezprzetargowym.

Do pkt 7. 

Pan Bogusław Sojko  –  Przewodniczący Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.

Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  omówiła  projekt
uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

 
Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 8, przeciw 0, wstrzymujących się 0.
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Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 9, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt
uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.

Do pkt 8. 

Pan Bogusław Sojko  –  Przewodniczący Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu  i  Kultury  -  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest Sprawozdanie  z
działalności stałych Komisji Rady Miasta Sejny za 2020 rok.

Radni nie zgłosili uwag do sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady Miasta Sejny za
2020 rok. 

Do pkt 9. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu  i  Kultury  –  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  są wolne  wnioski  i
oświadczenia. 

Brak wolnych wniosków i oświadczeń. 

Do pkt 10. 

Po  wyczerpaniu  tematów  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,
Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  Pan  Bogusław  Sojko  zamknął  wspólne  posiedzenie  Komisji
Stałych. 

Przewodniczący Komisji 

              /-/  Bogusław Sojko
Protokołowała:
Karina Palewicz
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